
 

Rada městské části Praha 20 

Komise majetková, investiční a energetická (KMaIE) 

 

Číslo jednání: 5/2025 

Datum konání: 12. března 2025 

Předsedající: PhDr. Miroslav Kadlec 

Přítomní členové: Ing. Ondřej Žídek, Ing. Michal Fišer 

Omluvení členové: Ing. Alfred Kraus 

Neomluvení členové: -  

Hosté: Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupce starosty 

Zapisovatel: Bc. Martina Siničaková, tajemník komise 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Jednání bylo zahájeno ve 17:00 hod. 

 

Navržený program jednání: 

• Prezence 

• Přivítání přítomných  

• Informace o možnostech umístění FV na stavbu Tělocvičny 

• Záměr využití pozemku parc. č. 4357/1 v k. ú. Horní Počernice v souladu s územním 

plánem hl. města Prahy 

• Informace o aktuálních dotačních výzvách  

• Poděkování za účast a ukončení jednání  

 

1/ Prezence – prezenční listina tvoří přílohu zápisu.  

 

2/ Pan předseda komise PhDr. Miroslav Kadlec zahájil 5. jednání KMaIE v 17:00 hodin a 

přivítal přítomné.  

 

3/ Paní Bc. Martina Siničaková, tajemník komise, informovala přítomné o variantách umístění 

fotovoltaických panelů na budovu Tělocvičny v ulici Jívanská:   

Klasické FV panely se mohou umístit na střechu nářaďovny z jižní strany a na jižní fasádu nad 

nářaďovnou. V rámci stavby byly provedeny stavební prostupy fasádou tak, aby nemusely být 

případně dodatečně realizovány. Na hlavní střechu lze umístit plastové fotovoltaické fólie, které 

staticky nepřetíží nosnou konstrukci střechy. 

 

4/ Paní Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupce starosty, se obrátila na komisi s žádostí 

o pomoc ve věci nalezení vhodného uplatnění pro pozemek parc. č. 4357/1 o výměře 44412 m2, 

druh pozemku – orná půda v k. ú. Horní Počernice, který byl doposud využíván k zemědělským 

účelům. 

Z Á P I S   



Pozemek se nachází na území, které je dle platného územního plánu určeno jako plocha 

s omezenou zastavitelností. Tyto plochy jsou určeny pro rekreaci, odpočinek, naučné, 

poznávací a sportovní aktivity v přírodě, jež nenarušují přírodní charakter území a jejichž hlavní 

součástí je zeleň. Paní Markulinec Moravcová požádala komisi o podněty a doporučení, které 

by vedly k nalezení optimálního způsobu využití pozemku v souladu s územním plánem. 

Komise žádost eviduje a bude se jí zabývat na nejbližším zasedání. 

 

5/ Pan Ing. Ondřej Žídek seznámil přítomné s přehledem aktuálních dotačních výzev ohledně 

obnovitelných zdrojů energie. 

 

6/ Závěrem pan předseda poděkoval všem přítomným a ukončil jednání v 18:00 hodin.  

 

Příští jednání KMaIE se uskuteční na přelomu měsíce května a června. Přesný termín nebyl 

nyní stanoven. 

 

 

 

………………………………                                   ……………………………….. 

Zapsala: Bc. Martina Siničaková                 Schválil: PhDr. Miroslav Kadlec 

                 tajemník 


